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Asfalttinormitoimikunta - kokous 5/2020

Aika Maanantai 19.11.2020 kello 12:00 – 13:30

Paikka Etäkokous

Osallistujat Pirjo Kuula, Tampereen yliopisto, puheenjohtaja
Kari Laakso, Helsingin kaupunki, sihteeri
Katri Eskola, Väylävirasto
Jussi Tuominen, NCC Industry Oy
Matti Järvi, Inspecta Sertifiointi Oy
Mikko Mäkelä, Asfalttikallio Oy
Juha Laurila, Infra ry
Henri Väisänen, Peab Industri Oy
Markus Simonen, Keski-Suomen ELY-keskus
Riku Tujunen, Sitowise
Sara Väänänen, NCC Industry Oy
Petri Sikanen, GRK Road Oy
Juhani Tirkkonen, Turun kaupunki
Reijo Hiukka, Skanska Industrial Solutions Oy

Poissa:
Helena Remes, Nynas Oy

1 Kokouksen avaus

Puheenjohtaja Pirjo Kuula avasi kokouksen.

2 Edellisen kokouksen pöytäkirja

Käytiin läpi edellisen kokouksen pöytäkirja. Pöytäkirja hyväksyttiin.

3 Ilmoitusasiat

Pirjo esitteli toimikunnan toimintasuunnitelman vuodelle 2021. Mahdolliset
kommentit pyydettiin lähettämään pikaisesti.

4 Asfalttinormit 2017

Normien myyntijärjestelyt

Nykyisin painettuja normeja myydään Infra ry:n kautta.

Normien sähköisen version jakelua mietitään vielä. Toiveena olisi, että jakelu ja
myynti saataisiin tehtyä PANKin nettisivuilta.

Korjauslehti

Päätettiin lähettää korjausehdotukset vielä kommenttikierrokselle ja tarvitta-
essa sovitaan uusi kokous ensi vuodelle korjausten hyväksymiseksi.

Sivu 19 Taulukko 3
Päätettiin lisätä taulukkoon arvoja eri paksuisille päällysteille. Sallitut poik-
keamat on laskettu sallittujen massamäärän alitusten perusteella.
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Sivu 23 Taulukko 9.
Muokattiin taulukko liitteen mukaiseksi.

Sivu 92 Taulukko 51
Päätettiin lykätä muutoksien tekemistä taulukkoon. Oikeasta testausvälistä
keskusteltiin. Aiheesta on standardi, jossa testausväli on varsin taaja. Aiheesta
on menossa tutkimus, josta toivotaan saatavan lisätietoja.

Matalalämpöasfaltti
Ympäristövaliokunnalta saatiin kaksi ehdotusta matalalämpöasfaltin laatuvaa-
timuksiksi. Toisessa vaihtoehdossa matalalämpöasfaltti määritettiin matalan
sekoituslämpötilan perusteella ja toisessa ehdotuksessa valmistusmenetelmän
mukaan.
Lämpötilarajaa pidettiin parempana vaihtoehtona. Pyydettiin ympäristöjaostoa
vielä kehittämään ehdotusta erityisesti perustelujen osalta.

5 Matalalämpöasfaltti

Ei käsitelty

6 Asfalttirouhetutkimus

Ei käsitelty.

7 EN-standardien tilanne

Katri kertoi tunnelmia WG 1:n kokouksesta. Mielipiteissä on hajontaa, mutta
yleisesti CE-merkintää pidettiin hyvänä ja nykyisiä ongelmia pidetään vääränä
syynä CE-merkinnästä luopumiseksi.

Katri lähettää koosteen kannanotoista.

8 Muut asiat

Ei muita asioita

9 Seuraava kokous

Seuraava kokous on keskiviikkona 2.12.2021 klo 8:00-10:00.. Lisäksi on tehty
alustava varaus kokoukselle 16.12.2020 klo 8-10. Kokoukset järjestetään
Teams-kokouksina ja niissä käsitellään normien lisälehteä.

10 Kokouksen päättäminen

Puheenjohtaja Pirjo Kuula päätti kokouksen klo 13:30.

Helsinki 25.11.2020

Kari Laakso

Liitteet: Normien lisälehden luonnos.

Jakelu:

Asfalttinormitoimikunnan jäsenet
Tero Ahokas, Varsinais-Suomen ELY-keskus
T. Vasama, Uudenmaan ELY-keskus
Saija Syväoja, Infra ry
Sami Petäjä, Väylävirasto


